

## **5D4N**

# 高雄/台南/嘉义+阿里山

KAOHSIUNG / TAINAN / CHIAYI + ALISHAN







## 精简行程

## 第一天 启程 🛪 高雄

(机上用餐/晚)

- ☑ 大港桥
- ☑ KW2栈贰库
- ☑ 驳二艺术特区
- ☑ SKM PARK OUTLETS 高雄草街
- ☑ 铃鹿赛道乐园(设施自费)

### 第二天

#### 高雄 🖨 台南 🖨 嘉义

(早/-/晚)

- ☑ 高雄佛陀纪念馆 (佛光山)
- ☑ 国华街美食巡礼
- ☑ 蓝晒图
- ☑ 林百货
- ☑ 台江国家公园游客服务中心 (白色高脚屋)

#### 第三天

## 嘉义

(早/午/-

- ☑ 阿里山国家森林游乐区 (含入园门票)(姐妹谭/受镇宫/神木区..等)
- ☑ 旺莱山爱情大草原
- ☑ 嘉义夜市

#### 第四天

## 嘉义 🖨 高雄

(早/午/-

- ☑ 桧意森活村
- ☑ 北门驿
- ☑ 玉山咖啡
- ☑ 伟武迷迷村
- ☑ 六合夜市

#### 第五天

## 高雄 🛪 回程

(早/机上用餐)

☑ 自由活动







✓ 4早餐/2午餐/2晚餐

### 风味餐:

- ★ 火鸡肉饭
- ★ 台式料理
- ★ 阿里山料理
- ★ 打狗霸

### 观光景点:

## 喜雄

- ◆ KW2模貳庫 利用仓库质朴简约的空间元素,打造专属高雄港在地文创,餐饮展览的水岸生活空间汇集30位各界职人,台湾代表品牌在百年历史场域里共同创作,集体演绎。打造高雄港滨生活新体验,结合休闲旅游,文创展览,餐饮美食与美丽海景的港区文创新基地。
- ◆ **铃鹿赛道乐园** 一座结合购物,运动,亲子,餐饮,文创,休闲与度假等丰富元素的复合式商场最受瞩目的重点: 铃木赛道乐园,是日本铃鹿赛道目前唯一海外授权,让大小朋友体验自行操控快感的驾驶主题乐园,引进多款娱乐游乐设施,可自费体验卡丁车驾驶操控的竞速快感。
- ◆ 大港桥 全台首座水平旋转景观桥梁,也是亚洲最长的跨港旋转桥,可在三分钟内完成水平运转,桥梁可供人及自行车前行,是目前最新潮的旅游路线。

## 台南

- ◆ **国华街** 台南地道小吃一条街,推荐美食:富盛号碗粿,邱家小卷米粉,叶家小卷米粉,好味的红烧土鮀鱼羹,炸鸡洋行,阿松割包..等。
- ◆ **台江国家公园游客服务中心** IG的热门打卡点,全台唯一的水上高脚屋,有国外的度假村风情好迷人,网路推荐台南必旅游景点之一。
- ◆ **林百货** IG的热门打卡点,台湾第二间,台南第一家,也是台湾唯一设有神社的百货公司。当时五层楼的林百货是台南最高的建筑物,所以又被称为 (五层楼仔)。

## 嘉义

- ◆ 阿里山风景区 阿里山拥有非常丰富的森林资源,其中以桧木原始林最为珍贵的高度受影响,阿里山植物分布呈现热带,暖带,温带与寒带从平地到海拔800尺的独立山一带为热林,区内已遭砍伐的千年老树,留下来的半截枯木树根造型及姐妹谭等景点当然更不容错过。
- 檢意森活材 全台湾的一个森林文创园区,与北门车站,阿里山铁道园区相邻,构成一整个完整的休闲玩乐园区,以林业文化为核心旧建物活化再利用之特色景点来发展,兼具文化,艺术,历史,休闲,文艺等,成为嘉义最具特色的文化园区。



酒店住宿(4晚)

- ✓ 高雄德立莊或阳光饭店或FX 或城市商旅或香富饭店或同级
- x2晚
- ✓ 嘉义东方明珠飯店或德尔芙酒店或兰桂坊花园或 高桥或嘉南枫华酒店或同级 x2晚

★ ★ ★ ★ ★ 推荐购物站

....

✓ 珍珠养殖中心

✓ 山地特产中心

✓ 茶艺馆

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





## **SCHEDULE**

## DEPARTURE TO KAOHSIUNG

(MOB/D)

- ☑ Great Habour Bridge
- ☑ Kaoshiung Port Warehouse No.2
- ☑ Pier 2 Art Centre
- ☑ SKM PARK OUTLETS Gaohsiung Caoya
- ☑ Taroko Suzuka Circuit Park (Own Expense)

## KAOHSIUNG A TAINAN A CHIAYI (B/-/D)

- ☑ Buddha Memorial Hall
- ☑ GuoHua Food Street
- **☑** Blueprint Culture & Creative Park
- ☑ Tai Jiang National Park Visitor Center (White House)

## D3 CHIAYI

(B/L/

- ✓ Alishan National Scenic Area (Sister Lakes, Shouzhen Temple, Shenmu, etc)
- ☑ Pineapple Hill Loving Farm
- ☑ Chiayi Night Market

## <sub>D4</sub> CHIAYI 🖨 KAOHSIUNG

(B/L/-)

- ☑ Hinoki Village
- **☑** Beimen Station
- ☑ Yushan Cafe
- ☑ Weiwu MiMi Village
- ☑ Liuhe Night Market

## KAOHSIUNG ₹ DEPARTURE

(B/MOB)

✓ Free and Easy







√ 4 Breakfast / 2 Lunch / 2 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Turkey Chicken Rice
- ★ Taiwanese Cuisine
- ★ Alishan Cuisine
- ★ Takoa 1972

### **TOURIST ATTRACTIONS:**

## **KAOHSIUNG**

- ◆ **KW2** (**Kaohsiung Port Warehouse No 2**) utilizing the simple spatial elements of the warehouse, created a waterfront living space dedicated to the creation, dining and exhibition of Kaohsiung Port. A new experience in Kaohsiung Harborside Life, combining the leisure tourism, cultural creation exhibition, dining and dining, and the beautiful port of Kaohsiung.
- ◆ Taroko Suzuka Circuit Park a complex shopping mall that combines shopping, sports, parenting, dining, cultural creation, leisure and vacation. The most eye-catching focus: Suzuki Circuit Park is the only overseas-licensed paradise for the Japanese Suzuka Circuit. It allows people to experience the driving pleasure of self-control. It introduces a variety of recreational rides and can experience the racing of kart driving at its own expense.
- ◆ **Great Habour Bridge** the first horizontal revolving landscape bridge in Taiwan, and the longest cross-port revolving bridge in Asia, can be completed horizontally in three minutes, and the bridge can be used for people and bicycles.

## **TAINAN**

- GuoHua Food Street a street of authentic snacks in Tainan, recommended food: Fushenghao Wan Kueh, Qiujia Small Roll Rice Noodles, Yejia Small Roll Rice Noodles, delicious braised Tuyu Soup, Fried Chicken Yangxing, Asong Kuaibao, etc.
- ◆ Tai Jiang National Park Visitor Center (White House) IG's popular check-in point, the only water stilt house in Taiwan, has a charming foreign resort style, and the Internet recommends one of the must-see attractions in Tainan
- ◆ Hayashi Department Store IG's popular check-in point, the second in Taiwan, the first in Tainan, and the only department store in Taiwan with a shrine. At that time, the five-story Lin Department Store was the tallest building in Tainan, so it was also called (five-story building).

### CHIAYI

- ♦ Alishan National Scenic Area Alishan has a very rich forest resources, of which the primeval forest of eucalyptus is the most precious. Affected by the height, the distribution of Alishan plants is tropical, warm, temperate and cold. Attractions such as Sisters are certainly not to be missed. You can also take a small train to watch the Alishan Sunrise and Zhushan Guanri is the best day view.
- Hinoki Village a village made of twenty-eight renovated wooden historic buildings at the intersection of Linsen East Road and Gonghe Road in Chiayi almost certainly catches the eye of passersby. The houses were originally dormitories for officials who were involved in developing the logging industry at Alishan during the time of the Japanese Occupation.



#### **HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)**

- ✓ Kaohsiung Midtown Richardson Hotel or Sunshine Hotel or FX Hotel or City Suites or Golden Pacific Hotel or similar class
- Chiayi Oriental Pearl International Hotel or De Reve Express Hotel or Lan Kwai Fong Garden Hotel or Hi Hotel or Orient Luxury Hotel similar class

x2 Nights

x2 Nights

RECOMMENDED SHOPPING

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pearl Exhibition Centre

s 🗸 Tea House

## **General Information**

## · 台湾 TAIWAN ·

\*\*\*\*

货币 Currency	New Taiwan Dollar - TWD	信用卡 Credit Card	
Guilency	新台币 - TWD	Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度  * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	100 TWD = MYR 14	拨号代码 Dial Code	Taiwan : +886
\$ € \$ ¥/	100 新台币 = 马币 14 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*		台湾 :+886
电压 Voltage	Voltage - almost always 110 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin
<b>A</b>	电压 - 110伏特	- Ar	类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-Shape"
时差 Time Different	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg
-	<b>台湾(台北)</b> 时间与 <b>马来西亚</b> 时间标准时 无相差		每人只见携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather	Spring 春季       Summer :         3月 – 5月       6月 – 8月         Mar to May       Jun to Aug         5℃ - 24℃       20℃ - 32℃	9, S	utumn 秋季  □ Winter 冬季  月 – 11月  ep to Nov  Dec to Feb  11°C - 9°C  *Subject to weather of the day**以当天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A320	A330	A330
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		